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Afsprakenlijst van de vergadering van het presidium 6 april 2017. 

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Afsprakenlijst presidium 21-3-2017. 

De afsprakenlijst wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling agenda raadsvergadering 20 april 2017. 

Aan de conceptagenda wordt toegevoegd: 

- Raadsvoorstel uitbreiding huisvesting Commanderij College; 

- Raadsvoorstel tot het benoemen van enkele commissieleden. 

Bij de mededelingen zal door middel van een korte presentatie een toelichting worden gegeven 

op het voorgenomen besluit van het college tot aansluiting bij de Gemeenschappelijke Regeling 

Belastingsamenwerking Oost-Brabant. 

 

4. Betrekken van inwoners bij de lokale politiek. 

Een meerderheid van het presidium besluit, na raadpleging van de achterban, om verschillende 

redenen, niet in te stemmen met het instellen van het voorgestelde onderzoek “Van binnen naar 

buiten”.   

De voorzitter geeft nog een korte toelichting op de organisatie van de cursus Politiek Actief die 

door alle leden wordt ondersteund.  

 

5. Wat verder ter tafel komt. 

- Stand van zaken Veerkrachtig bestuur. De voorzitter geeft korte toelichting op het proces tot 

zover. Opgemerkt wordt dat het in verband met een blijvende betrokkenheid, van groot 

belang is dat de stakeholders die hebben deelgenomen aan de opgavensessie van 28 maart 

jl. een terugkoppeling krijgen van wat er met hun inbreng is gebeurd.   

- Werkgroep viering 20 jaar Laarbeek. Er wordt een datum gepland waarop de werkgroep voor 

een eerste keer bij elkaar komt om de mogelijkheden te bespreken. Ria van der Zanden en 

Monika Slaets zullen vanuit de raad in de werkgroep plaatsnemen.   

- De voorzitter informeert de leden dat er wordt gesproken over een herinrichting van de 

raadszaal en wil graag input vanuit de raad. Aan de leden van de gemeenteraad wordt met 
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behulp van een korte toelichting gevraagd wie bereid is hierin mee te denken. Opgemerkt 

wordt dat de huidige stoelen slecht zijn qua comfort. Verder is het noodzakelijk dat de 

geluidsinstallatie wordt vervangen en is het gewenst dat de raadszaal meer functioneel 

inzetbaar wordt.   

- Er wordt een extra presidiumvergadering ingepland op donderdag 18 mei 2017 in verband 

met de vaststelling van de raadsagenda van 1 juni 2017. De presidiumvergadering zal 

aansluitend aan de vergadering van de commissie Algemene Zaken plaatsvinden.  

- De voorzitter geeft een korte toelichting op het voorgenomen besluit van het college om aan 

te sluiten bij de Belastingsamenwerking Oost Brabant. Hij wijst op het strategische belang en 

vindt het belangrijk dat de raad zich bewust is van de impact van het besluit. Afgesproken 

wordt dat het voorgenomen besluit door middel van een presentatie nader toegelicht zal 

worden tijdens de raadsvergadering van 20 april 2017.  

- Naar aanleiding van enkele opmerkingen in de commissie Ruimtelijk Domein over de 

verdeling van enkele portefeuilles wordt door het presidium opgemerkt dat men in het 

vooroverleg van de fracties met elkaar kan afstemmen of er vragen leven over een 

onderwerp die in de daarop betrekking hebben commissie gesteld moeten worden. Hierover 

kunnen afspraken gemaakt worden. Aanvullend merkt de voorzitter op dat de raadsleden in 

juli 2016 via een email zijn geïnformeerd over enkele aanpassingen in de 

portefeuilleverdeling (o.a. glasvezel en bouwplannen Aarle-Rixtel).  

- Mevrouw Slaets en de heer Straatman zullen vanuit de commissie Algemene Zaken 

deelnemen aan de kickoff bijeenkomst voor het traject ‘De Nieuwe Winkelstraat 

(Heuvelplein). 

- Aandacht wordt gevraagd voor de tijdige aanlevering van de vergaderstukken en de 

toezeggingenlijst. Dit zal in het driehoeksoverleg worden besproken.  

- Vanuit Howeko is het verzoek gekomen om raadsvergaderingen te filmen en voortaan via de 

lokale omroep live uit te zenden. Het presidium staat hier niet afwijzend tegenover omdat dit 

de transparantie van het lokale bestuur bevordert en de afstand tussen inwoners en politiek 

kan verkleinen. Howeko zal met Omroep Kontakt in gesprek gaan over een mogelijke 

samenwerking. Wanneer beide partijen elkaar hierin kunnen vinden zal men de 

mogelijkheden met de gemeente bespreken. 

- Naar aanleiding van de aanbevelingen in het rapport van de Rekenkamercommissie over het 

collegeprogramma wordt voorgesteld om in het najaar een thematische bijeenkomst te 

houden over het in positie brengen van de gemeenteraad. Er wordt een startnotitie opgesteld 

over de verschillende instrumenten die de raad tot zijn beschikking heeft en een aantal 

modellen die bij verschillende gemeenten in dit kader worden gehanteerd. 

- Gevraagd wordt om een datum te prikken voor het jaarlijkse raadsuitstapje.  

 

 

Actielijst 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1. 25-10-

16 

Deskundigheidsbevordering 

raadsleden 

Een plan wordt opgesteld. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

2. 25-10-

16 

Betrekken van inwoners bij de 

lokale politiek 

Initiatieven ontplooien. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 
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3. 23-2-17 Veerkrachtig bestuur Raad wordt hierin actief betrokken 

via raadsinformatiebrief en 

bijeenkomsten op 28 maart en 10 

april 2017 Afgewerkt 

Burgemeest

er/Griffier 

4. 23-2-17 Laarbeek 20 jaar Een werkgroep zal worden 

samengesteld met het oog op de 

organisatie van een open dag in het 

najaar. 

Een datum voor een 1e bijeenkomst 

wordt gepland. 

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

5. 21-3-17 Aanbevelingen 

Rekenkamercommissie nav 

onderzoek collegeprogramma 

De aanbevelingen van de 

Rekenkamercommissie in het rapport 

onderzoek collegeprogramma 2014 – 

2018 worden nader uitgewerkt door 

zowel het college als de raad zelf.  

In behandeling 

Burgemeest

er/Griffier 

6. 21-3-17 Planning klankbordgesprek 

burgemeester 

Een planning voor het gesprek wordt 

opgesteld 

Afgewerkt 

Griffier 

 

 

7. 6-4-17 Voorgenomen besluit tot 

aansluiting bij BSOB 

Via een korte presentatie wordt het 

voorgenomen besluit in de 

raadsvergadering van 20-4-2017 

toegelicht. 

Burgemeest

er/Griffier 

8. 6-4-17 Opgavensessie Veerkrachtig 

bestuur van 28 maart jl. 

Stakeholders die hebben 

deelgenomen aan de opgavensessie 

dienen een terugkoppeling te krijgen 

van wat er met hun inbreng is 

gebeurd 

Burgemeest

er/Griffier 

9.  6-4-17 Inrichting raadszaal Aan de leden van de gemeenteraad 

wordt met behulp van een korte 

toelichting gevraagd wie bereid is 

hierin mee te denken. 

Griffier 

10. 6-4-17 Tijdige aanlevering 

vergaderstukken. 

Wordt besproken in het 

driehoeksoverleg 

Burgemeest

er/Griffier 

11. 6-4-17 Aanbeveling raad in positie in 

rapport Rekenkamercommissie 

In het najaar wordt hieraan een 

thematische bijeenkomst gewijd. Er 

wordt een startnotitie opgesteld over 

de verschillende instrumenten die de 

raad tot zijn beschikking heeft en 

een aantal modellen die bij 

verschillende gemeenten in dit kader 

worden gehanteerd. 

Burgemeest

er/Griffier 

12. 6-4-17 Jaarlijkse raadsuitstapje.  

 

Een datumvoorstel zal aan het 

presidium worden voorgelegd.   

Griffier 
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